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Styrets sammensetning 
 

Leder: Jon Helge Vaeng 
Nestleder: Hans-Martin Vaeng 
Kasserer*: Siw Helene Andreassen 
Styremedlem: Bjørn Barkli 
Styremedlem: Eli Blomseth Helgesen 
Varamedlemmer: Lene Svendsen og Eirik Arne Sørensen 
 
Kontrollutvalg: Britt Gunnberg og Margrethe Gunnberg Johansen 
Valgkomite: Helene Aspevoll, Anne-Kari Bakkland og  
 Tor Midttun 
 
*) Kassereroppgaven ble av praktiske årsaker etter hvert overtatt av Hans-Martin. 

 
Øvrige funksjoner:  
Tur-O:  Arvid Johansen, Ivar Helgesen og Jon Helge Vaeng 
Kart og print: Ivar Helgesen 
Klubbrakke/Materiell: Arvid Johansen 
O-Hytta: Arvid Johansen 
Hjemmeside/Facebook: Jon Helge Vaeng 
 
Styrets arbeid 
Styret har i styreperioden fra forrige årsmøte hatt fem styremøter og behandlet 16 saker. 
Styremøtene har vært gjennomført både som fysiske- og digitale møter. 
 
Styret fordelte på styremøte 18. mars hovedansvarsområder mellom seg på denne måten: 
 
Jon Helge Vaeng: Hjemmeside/Facebook, TurO, Natt-O-jakt, Gratis lån av utstyr  
Hans-Martin Vaeng: Regnskap, Sponsoravtaler, Støtteordninger, Kart  
Siw Helen Andreassen: Kasserer, Bekledning 

Bjørn Barkli: Kurs 
Eli Blomseth Helgesen: Skole, Flyktninger, O-jakt, World Orienteering Week (WOW) 
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Representasjon 
 
Troms O-krets 

• Regnskapsfører: Hans-Martin Vaeng 

• Første vara til styret: Hans-Martin Vaeng 

• Deltagere på Troms o-krets sitt ting 18. februar 2024: Anne-Kari Bakkland, Hans-
Martin Vaeng, Stine-Mari Gabrielsen (Teams), Siw Helen Andreassen, Eli Blomseth 
Helgesen, Ann-Mari Midttun, Jon Helge Vaeng (Teams) 

 
Midt-Troms Friluftsråd 

• Styreleder: Hanne Fredriksen 
 
TurO-klubben Norge 

• Styreleder: Anne-Kari Bakkland 

 

 
Aktiviteter 

 
Under følger en oppsummering av årets hovedaktiviteter: 

• Faste årlige trimtilbud 

• Egne løpsarrangementer 

• Andre aktiviteter 
 

Faste årlig trimtilbud 
 
På styremøte 09.04.2024 ble det besluttet at vi ikke lenger skulle arrangere stolpejakt gjennom 
Foreningen Stolpejakten. Bakgrunnen for dette var at det etter hvert var blitt forholdsvis dyrt å 
være med samt at vi også årlig arrangerer stolpejakt gjennom Norges orienteringsforbund (NOF) 
sitt konsept «Grønn tur».  

 
- O-jakt - 

• Det ble gjennomført 12 løp med tilsammen 459 starter. 

• Gjennomsnittlig deltagerantall per løp var 38. 

• 125 personer deltok på minst et løp. 

• Flest deltagere var det på løpet ved Sørreisa stadion 23. mai med 62 deltagere. 

• Færrest deltagere var det på løpet i Hemmingsjordskaret 8. august med 17 deltagere. 

• En person deltok på samtlige 12 løp: Asgaut Løkse. 

• 46 personer deltok på minst fem løp og får premie. 
 
Som vanlig de siste årene ble kart med løyper publisert på o-lagets hjemmeside før hvert løp, 
slik at de som ikke kunne starte i ordinært tidsrom (torsdager kl. 1800-1900) selv kunne skrive 
ut løype og gjennomføre den når de ville. 
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Utviklingen fra 2020 kan illustreres slik:   
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- Natt-O-jakt - 

• Det ble gjennomført tre løp med tilsammen 47 starter. 

• Gjennomsnittlig deltagerantall per løp var 16. 

• 25 personer deltok på minst et løp. 

• Flest deltagere var det på løpene i henholdsvis Nordlia/Valnesrunden 10. oktober og ved 
Gjerdsletta barnehage 17. oktober med 16 deltagere. 

• Færrest deltagere var det på løpet i Tømmervik 23. oktober med 15 deltagere. 

• Seks personer deltok på samtlige tre løp og får premie. 

 
 

Utviklingen fra oppstart i 2021 til 2024 kan illustreres slik: 
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- Turorientering - 
I år som i tidligere år arrangerte vi turorientering både vinter og sommer. Informasjon ble lagt 
ut på www.turorientering.no og på vår egen hjemmeside.  
 
Turorientering vinter (TurO på ski) 

• Det ble arrangert én tur med 15 poster. 

• Totalt 44 personer fant minst én post hvilket er ny rekord. 

• 17 personer fant alle 15 poster 
 
Utviklingen fra 2020 kan illustreres slik: 

 

 
 
 

Turorientering sommer 

• Det ble arrangert 9 turer med til sammen 123 poster. 

• 6 turer var i Sørreisa kommune, 2 turer var i Senja kommune og 1 tur var i Dyrøy kommune. 

• En tur, Postplukk i Nordsimarka, ble arrangert med «usynlige» poster. 

• En tur, Grønn tur Finnsnes, kom i stand «på bestilling» fra Senja kommune. 

• Totalt 250 personer fant minst én post hvilket er ny rekord. 

• 6 personer fant alle 123 poster. 

• Deltagere per tur: Grønn tur Finnsnes 133, Grønn tur Sørreisa barne- og ungdomsskole 97, 
Grønn tur Skøelv 55, Grønn tur Elvetun skole 41, Blå tur Finnfjordbotn 32, Blå tur Furøy 32, Blå 
tur Kollen 28, Rød tur Skaret 17, Postplukk i Nordsimarka 17  
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Utviklingen fra 2020 kan illustreres slik: 
 

 
 

 
 
Oppsummert så har det vært en nedgang i antall deltagere per løp og antall deltagere totalt både i 
O-jakta og i Natt-O-jakta. Det kan skyldes at koronaeffekten begynner å avta. Det kan heller ikke 
utelukkes at opprettelsen av et eget turlag i Sørreisa har bidratt til at tidligere O-jaktdeltagere har 
gått over til turlagets aktiviteter.  
 
Når det gjelder turorientering er det derimot en gledelig økning. Det gjelder både vinter og 
sommer. Den spesielt store økningen på sommeren skyldes nok i all hovedsak den grønne turen 
på Finnsnes samt at stolpejakt i regi av Foreningen Stolpejakten ble kuttet ut til fordel for kun 
grønne turer. 
 

Egne løpsarrangementer 
 
Nordnorsk mesterskap (NNM) i orientering 
Nordnorsk mesterskap (NNM) i orientering 2024 ble avviklet helga 16.-18. august på disse stedene 
med disse distansene og disse arrangørene: 
 
Fredag 16. august: Sprint – Rustahøgda/Bardufosstun – Sørreisa  O-lag 
Lørdag 17. august: Langdistanse – Rabban – Sørreisa O-lag 
Søndag 18. august: Stafett – Bardufosstun – Mellembygd O-lag m/bistand fra Målselv IL 
 
Arrangementet ble en suksess og fikk mange lovord. Eli Blomseth Helgesen var løpsleder for hele 
NNM mens Jon Helge Vaeng var løypelegger på sprinten og Ivar Helgesen på langdistansen.  
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Deltagerantallet (antall startende) på de ulike distansene ble som følger: 
Sprint: 82 – Langdistanse: 108 – Stafett: 24 lag – Individuelle klasser stafett: 14 
 
Arrangementet ga et pent overskudd på 22 878 kroner. 
 

Andre aktiviteter 
 
Torsdagstrimmen 
Torsdagsjoggen ble i år til torsdagstrimmen da deltagerne møttes for å gå på ski og ikke for å 
jogge. 4-5 personer møttes i perioden januar til april med ski på beina. Primus motor for 
opplegget var Arvid Johansen.  
 
Verdens orienteringsuke (World Orienteering Week – WOW) 
18.-26. mai gikk WOW av stabelen. Vi var verdens nordligste WOW-arrangør med Eli 
Blomseth Helgesen som ansvarlig. Hun ordnet fire løyper for skoleelever (men også for 
andre) i perioden f.o.m. tirsdag 21. mai t.o.m. lørdag 25. mai med utgangspunkt fra den 
gamle grusbanen ved Sørreisa stadion. I tillegg inngikk O-jaktløpet 23. mai fra Sørreisa 
stadion i WOW. Sørreisa barne- og ungdomsskole ble kontaktet og oppfordret til å bruke 
opplegget, med dessverre laber respons. På O-jaktløpet deltok det rundt 50 deltagere. 

 
Lyrisk KulTurO-løype i Brøstadbotn, Dyrøy 
Anne-Kari Bakkland stod i år igjen i spissen for å kombinere orientering og lyrikk. Som en 
aktivitet på programmet til Kulturuka i Dyrøy ble det 14. juli arrangert KulTurO-løype ved å 
gjennomføre den grønne turen som Sørreisa O-lag har satt ut i Brøstadbotn i kombinasjon 
med dikt av den anerkjente nordnorske forfatteren Arvid Hanssen. På hver post var det slått 
opp et dikt av Arvid Hanssen. I tillegg var det høytlesing av hvert dikt. Start og mål var ved 
Arvid Hanssen-huset/Nordavindshagen.14 personer møtte opp i strålende sommervær og fikk 
en herlig opplevelse. Etter at alle postene var funnet ble det servert kaffe og kake i Arvid-
Hanssen-huset/Nordavindshagen. Som en flott avslutning fremførte kulturleder i Dyrøy 
kommune, Trine Strand, sin nydelige sangversjon av Arvid Hanssens dikt «Sommar».  

 
Moro på Sætra 
Også i år ble vi invitert til å bidra med aktivitet under Skøelv IGLs aktivitetsdag på Sætra i 
Skardalen. Årets dato var søndag 8. september med aktiviteter som Ordførerens tur, korpsmusikk, 
friluftsgudstjeneste og orientering. Dagen inngikk som aktivitet i Friluftslivets uke som ble 
avsluttet samme dag. Over 80 personer møtte opp, og det er ny rekord for denne dagen som har 
vært arrangert i en årrekke. Ordfører i Sørreisa, Jan-Eirik Nordahl, debuterte som løypelegger og 
tegnet sjølv ei o-løype som fikk navnet Ordførerens løype. Jon Helge Vaeng var ansvarlig for o-
lagets bidrag. 

 

Kart 
Takket være at vi har en av verdens beste karttegnere i klubben, Ivar Helgesen, har vi opparbeidet 
oss en solid base med o-kart. Oversikt over hvilke områder som det finnes o-kart over finnes som 
vedlegg helt til slutt i årsmeldingen.   
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Annet 
 
Gratis lån av utstyr 
Sørreisa O-lag inngikk avtale med Sørreisa Folkebibliotek om lån av utstyr gjennom Utstyrsbanken. 
Videre vil utstyr kunne lånes fra Sørreisa O-lag direkte. Utstyret som kan lånes gratis er dette: 
 
På biblioteket:  28 kompass, 5 kartstativ og 4 luper  
Fra Sørreisa O-lag direkte: 5 kartstativ, 15 emit.brikker og 2 luper 
 
Finske løpere på treningsleir 
I perioden 20.-25. juli brukte den finske landslagsløperen Elias Kuukka fra Tampereen Pyrintö 
sammen med broren Anton og Antons kjæreste Enni Jalava O-hytta som base for et 
treningsopphold. Været var tilnærmet tropisk i perioden, og finlenderne ble superfornøyde med 
oppholdet, Etterpå sendte de et reisebrev som er gjengitt på vår hjemmeside 27. juli. I 
reisebrevet, som de ga overskriften «Tropical training camp in orienteering paradise at O-Hytta 
20.-25.7.2024» skriver de dette innledningsvis:  
 
«It was an ordinary evening when Elias was doing his evening training in Niihama marsh in Kauppi 
forest next to Tampere. He found out that his sore achilles is pain free when running on a very soft 
surface and understood right away that Troms fylke is the place where he should go now. It’s an 
area with countless beautiful maps and terrains where the ground is nice and soft but orienteering 
is still technical.» 

  
Resultater 
O-lagets løpere har oppnådd følgende resultater i større løp i år (kun de beste er tatt med): 
 
Norgescup sprint skiorientering Tromsø 18. februar: 
Nr 5: Hans-Martin Vaeng (H 50) 
 
KM ultralang Nordreisa 16. juni: 
Gull: Eli Blomseth Helgesen (D 60) og Ivar Helgesen (H 70) 
 
O-festivalen mellomdistanse Lillehammer 22. juni: 
Nr. 4: Ivar Helgesen (H 80) 
Nr. 21: Eli Blomseth Helgesen (D 65) 
 
O-festivalen langdistanse Lillehammer 23. juni: 
Nr. 2: Ivar Helgesen (H 80) 
Nr. 19: Eli Blomseth Helgesen (D 65) 
 
NNM sprint Sørreisa 16. august: 
Gull: Kristoffer Nian Brovoll Vaeng (H 15-16) 
Sølv: Alvin Fyhn (H 40-) 
 
NNM langdistanse Sørreisa 17. august: 
Sølv: Alvin Fyhn (H 40-) 
Bronse: Kristoffer Nian Brovoll Vaeng (H 15-16) 

https://www.sorreisabibliotek.no/utstyrsbank/
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NNM stafett Bardufoss 18. august: 
Gull: Alvin Fyhn, Hans-Martin Vaeng og Erlend Dårflot Olsen (H 150) 
 
KM mellomdistanse Silsand 31. august: 
Gull: Eli Blomseth Helgesen (D 60), Hans-Martin Vaeng (H 50) og Ivar Helgesen (H 70) 
Sølv: Erlend Dårflot Olsen (H 50) 
 
 

Medlemstall 
 

 

  0-5 år 6-12 år 13-19 år 20-25 år 26 år --> Totalt 

Kvinner 2 (2) 5 (2) 1 (1) 4 (0) 28 (23) 40 (28) 

Menn 2 (0) 1 (1) 3 (2) 2 (0) 28 (20) 36 (23) 

Totalt 4 (2) 6 (3) 4 (3) 6 (0) 56(43) 76 (51) 

(2023-tall i parentes) 
  

  2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023 2024 

Kvinner 21 21 16 14 32 45 42 28 40 

Menn 28 26 25 22 37 33 29 23 36 

Totalt 49 47 41 36 69 78 71 51 76 

  
Bedre oppfølging/utsending av medlemskontingenter i 2024 via Idrettenonline har medført en 
betydelig økning i betalende medlemmer. 

 
Økonomi 
Vi har én bankkonto i Sparebanken Nord-Norge og tre verdipapirfond hos Storebrand.  Regnskapet 
for 2024 viser et overskudd på kr 34 739. Vi har en egenkapital på kr 480 947, bankinnskudd på kr 
403 559 samt verdipapirer med kostpris kr 53 633. Markedsverdi pr 31.12.2024 av verdipapirer 
utgjør kr 349 202. Øvrige nøkkeltallsposter fremgår av årsregnskapet.                                                       
 
Vår økonomiske situasjon vurderes som god, med god likviditet og soliditet. Virkelig verdi av 
idrettslagets netto eiendeler inkludert utstyrsbu med utstyr samt O-hytta på fjellet anses å langt 
overstige verdien av regnskapsmessig egenkapital. 
 
Av tilskudd har Sørreisa O-lag mottatt tilskudd i 2024 fra (for flere detaljer se regnskapet): 

 
Tilskudd fra Norges Orienteringsforbund for Grønne turer 
Tilskudd fra Norges Orienteringsforbund for Skolegårdskart 
Tilskudd fra Norges Orienteringsforbund for World of O-day 
Tilskudd fra Norges Idrettsforbund for Lokale aktivitetsmidler(LAM) 
Tilskudd fra Norsk Friluftsliv for Arrangement med mat fra Thailand 
Tilskudd fra Forum for Natur og Friluftsliv for Friluftslivets uke(arrangement i Skardalen) 
Tilskudd fra Nordenfjeldske Bykreditts Stiftelse for «Postplukk i Nordsimarka» 
Tilskudd fra Senja kommune for «Grønn tur på Finnsnes» 
Tilskudd fra Midt-Troms Friluftsråd for Turorientering 
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Våre samarbeidsavtaler er for tiden: 
 

• Ishavskraft, kr. 30 000/år, gjeldende for perioden 2022-2024 

• Ferdighus, kr. 8 000/år, gjeldende for perioden 2022-2024 

• Revisorkompaniet Tromsø kr. 4 000/år, gjeldende for perioden 2024-2027 

• Bakkehaug Bil, kr. 3 500/år, gjeldende for perioden 2022-2024 

• Sørreisa Kran og Transport, kr 3 000 gjeldende for NNM 2024 
 

Følgende avtaler ble fornyet i løpet av 2024: 

 
• Ishavskraft, kr. 30 000/år, gjeldende for perioden 2025-2027 

• Ferdighus, kr. 9 000/år, gjeldende for perioden 2025-2027 

• Revisorkompaniet Tromsø kr. 4 000/år, gjeldende for perioden 2024-2027 

• Bakkehaug Bil, kr. 3 500/år, gjeldende for perioden 2025-2027 
 
Alle støttespillerne har sine logoer synlig på o-lagets hjemmeside. Vi takker for godt samarbeid.  

 
Kontrollutvalgets beretning 
Se vedlegg. 

 
Oppsummering 
Sørreisa O-lag er fortsatt en vital klubb med mange aktiviteter og solid økonomi. Kun BUL Tromsø og 
Bodø & Omegn orientering ligger på nivå med oss i Nord-Norge. Medlemstallet er stabilt, og selv om 
noen har falt fra er også nye kommet til. Vi bidrar stort til folkehelse gjennom våre aktiviteter som 
O-jakt, Natt-O-jakt og turorientering. Selv om det på o-jaktene er litt nedgang, så ser vi en økning i 
deltagelsen i turorienteringen.   
 
I år arrangerte vi nordnorsk mesterskap med bravur, og til neste år vil vi arrangere to av løpene i 
Midnattsolgaloppen. Vi er en stor klubb i nordnorsk sammenheng, og således påhviler det oss et 
ansvar for å bidra til at det blir et løpstilbud i Troms. Vi er likevel ikke så mange medlemmer, så vi 
må alltid passe på at vi ikke tar på oss for mye slik at medlemmer blir utladet. Vi har gjennom alle år 
hatt en kjerne av ildsjeler i o-laget, som dog begynner å bli noe aldrende. Derfor er det gledelig å se 
at vi har fått et tilsig av nye og yngre personer som ønsker å ta på seg oppgaver når det gjelder å 
arrangere løp og andre aktiviteter. Dermed kan vi fortsette å være det aktive laget vi er.  
 
Når det gjelder kart har vi en stor kartdatabase. Det er fortsatt områder i kommunen som ikke er 
kartlagt, og mange av de allerede utgitte kartene trenger å revideres. Dette bør synliggjøres i form 
av en egen kartplan. Det er noe det neste styret i o-laget bør ha fokus på.    
 
Avslutningsvis vil vi trekke frem at Sørreisa O-lag gjennom våre aktiviteter har gjort oss bemerket 
både nasjonalt og internasjonalt. I år ble vi for eksempel kontaktet av Senja kommune for å få til en 
grønn tur på Finnsnes. Og det fikk vi til. Et annet eksempel er at tre finske o-løpere reiste helt fra 
Tampere sør i Finland til Sørreisa for å trene. Så vi har et godt omdømme, og det skal vi ta vare på. 
 
Sørreisa 10.02.2025; Styret i Sørreisa O-lag 
Jon Helge Vaeng, Hans-Martin Vaeng, Siw Helene Andreassen, Bjørn Barkli og Eli Blomseth Helgesen  
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Vedlegg: Kontrollutvalgets beretning 
 
 
 
Til årsmøtet i Sørreisa O-lag 
 
 
 

Kontrollutvalgets beretning for 2024 
 
Så langt vi kan se driver Sørreisa O-lag i samsvar med lagets og overordnet organisasjonsledds 
regelverk og vedtak. 
 
O-laget har en forsvarlig forvaltning, regnskapet er ryddig og oversiktlig og viser god 
økonomistyring. O-lagets midler er benyttet i samsvar med lover, vedtak, bevilgninger og 
økonomiske rammer. 
 
Det er ført protokoll over alle styremøter og en god og innholdsrik beretning legges fram for 
årsmøtet. 
 
 
Sørreisa 12.02.2025 
 
 
Britt Gunnberg      Margrethe Gunnberg Johansen 
Medlem kontrollutvalget     Medlem kontrollutvalget  
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Vedlegg: Områder i Sørreisa som det finnes o-kart over 
 

 


